
Atletik årsberetning 2019  

 
 

• Der har gennem hele året været stor tilslutning til træningen, både sommer og vinter 

• Der er en stor ”grundstamme” af atleter. Der er en lille tilgang og afgang hvert år. 

• Træningen for både de yngste og de ældste har fungeret rigtig godt hele året. 

• Stor tilslutning til vores Skole – Ol – tak til aktive, forældre og medlemmer for at hjælpe til 

• Har afholdt 1 UP – stævne samt et løbestævne. 

• Har fået bevilliget 10.000 kr. fra ELSASS fonden til køb af RaceRunner 

• Har søgt og modtaget 20.000 kr. fra Hjorten Hørsholm fonden til udvikling af atletikken og 
samarbejde med Ballerup Atletik Klub. 

• 2019 var 1. år i 9 år, hvor pigerne vandt DM medaljer for ungdom. Sarah Rasmussen 
bronze på 100 m. og de 19 – årige piger sølv på 1.000 m. stafet. 

• På den sociale side har vi afholdt et vellykket kombineret pokalfest- og julearrangement. 

Der er et rigtig godt sammenhold i afdelingen. Dette ses ikke mindst ude til stævnerne, hvor 

forældrene også er med og alle hjælper alle. 

• På veteran siden stillede vi i 2019 hold i Master holdturneringen sammen med AK Delta fra 
Slagelse. Vi opnåede en 10 plads ud af de 13 hold, men det vigtigste var at vi var med, 
fandt glæde ved at deltage og at samarbejdet med AK Delta fungerede fint.  

 

https://www.hgatm.dk/cms/default.aspx

